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علامتي که هم اکنون مي شنوید اعلام شكایت قرمز است

بعد از هواداران استقلال كه همواره به عملكرد سلطاني فر اعتراض داشتند، 
نوبت به پرسپوليسي ها رسيد تا اعتراضات خود عليه حميد سجادي را به 

مجلس بكشانند. 
 بارها و بارها يادآوري كرديم كه وزير ورزش از هر دولتي و از هر جناحي 
باشــد، مادامي كه تيم داري كند آن هم تيم داري مشــترك! بايد صداي 
اعتراض هواداران دو تيم مطرح كشور را بشنود حتي اگر واقعاً بين اين دو 
تيم تفاوتي قائل نشــده باشــد. اگر تا ديروز صداي اعتراض آبي ها جلوي 
مجلس، وزارت ورزش و ســاختمان باشــگاه اســتقلال بلند بود، حالا 
پرسپوليسي ها در مجلس عليه حميد سجادي شعار مي دهند و  پيش بيني 
مي شود اين وضعيت تا زماني كه وزارت ورزش مالك مشترك هر دو تيم 
باشد، ادامه پيدا كند.  وزارت در واقع دو اشتباه را به صورت همزمان ادامه 
مي دهــد، يكي اينكه تيم داري مي كند و دوم اينكه هر دو تيم را با هم زير 
پوشش دارد و حداقل اينكه مردم و طرفداران فوتبال چنين تصوري دارند. 
روزي كه حميد ســجادي ســكان هدايت ورزش كشور را از دست 
ســلطاني فر گرفت، اين وضعيت قابل پيش بيني بود. حالا هر لحظه بايد 
منتظر استوري مشترك بازيكنان پرسپوليس يا اعتصاب آنها و تجمعات 
بعدي باشيم. بعد از آن هم بسته به وضعيت دريافتي بازيكنان و البته جدول 
رده بندي ليگ برتر احتمال دارد رنگ تجمعات عوض شده و از قرمز به آبي 
تغيير كند ولي به هر حال صدايي كه امروز شنيده مي شود، اعلام وضعيت 

قرمز و نارضايتي هواداران پرسپوليس است. 

صعود تيم ملي ايران به جام جهاني  به عنوان 
اولين تيم آسيايي در فاصله سه هفته مانده به 
پايان دور برگشت از سوي كارشناسان مختلف 
اين رشته مورد نقد و بررسي قرار گرفت. امير 
حاج رضايي مربي اسبق تيم ملي و كارشناس 
فوتبال كشورمان در گفت وگو با خبر ورزشي، 
درباره صحبت هــاي اخير در ارتباط با تغيير 
كادر فني تيم ملي و بازي خوب اين تيم مقابل عراق و 
مســائل ديگر مربوط به صعود تيــم ملي ايران به جام 

جهاني  اظهاراتي را به تفصيل مطرح كرد. 
صعودتيممليمثلیکفيلمسينمایيبود

اتفاق خيلي خوبي بود. در ميان اين همه تلخي 
كه در جامعه ما وجود دارد واقعاً كام همه 

ما شيرين شد. خيلي خيلي خوشحال 
هستيم كه براي سومين بار پياپي در 
جام جهاني  حضور داريم. ما نبايد فقط 
به بازي آخر توجه كنيم. بنده اين هفت 
ديدار آخر تيم ملي را مانند يك فيلم 

ســينمايي مي بينم كه از هفت اپيزود 
تشكيل شده كه همگي يك مضمون و يك 

تم دارند. مسيري كه تيم ملي در اين مدت طي كرد يك 
مسير بسيار درخشان بود. 

موافقبرخيمنتقداننيستم
با افرادي كه نسبت به شرايط رسيدن تيم ملي به اينجا 
نقدهايي داشــتند چندان موافق نيستم. گاهي اوقات 
مي شــنوم كه مي گويند گروه ما آسان بود يا اينكه تيم 
ملي لژيونر زياد دارد! اصلًا چنين چيزي نيست، اصلًا! 
كساني كه به فوتبال نزديك هستند و فوتبال را لمس 
كرده و حس كرده باشــند يا با زبان فوتبال آشنا باشند 
هرگز از زبان آنها چنين تعابيري را نخواهيد شــنيد. 
فوتبال ســخت است. فوتبال دشــوار است. يعني هر 

پيروزي به سختي به دست مي  آيد. 
بازيآخرماراتنرنجبود

بايد ممنون كادر فني و بازيكناني باشيم كه در شرايط 
بسيار دشواري آمدند و در اين بازي آخر كه خودش به 
نوعي يك ماراتن رنج بود برنده شــدند چراكه سردار 
آزمون پشت خط مانده بود. مهدي طارمي بين زمين و 
هوا و برف ســرگردان بود و در مسيري غيرمعمول قرار 
داشت. گويا خداوند طارمي را مأمور كرده بود كه خودش 
را به ايران برســاند و اين گل را براي كشورمان به ثمر 
برســاند تا به جام جهاني  برويم و اين مأموريتي بود كه 

مهدي به خوبي به پايان رساند. 
بگذاریداینشيرینيرامزهمزهكنيم

اگر هم نقدي به تيم ملي ايران وجود داشته باشد الان 
وقتش نيست. ما بايد اين شيريني را مزه مزه و خودمان 
را براي بازي سه شــنبه مقابل امــارات آماده كنيم كه 

ان شا ءا... آن مسابقه را هم ببريم. 
3بازيآخرحيثيتياستنهتشریفاتي

به نظر من سه بازی آخر به هيچ وجه تشريفاتي نيست، 
بلكه حيثيتي اســت. ما جوازمان براي حضور در جام 
جهاني  را كســب كرده ايم ولي نبايد خدشه اي به آن 
پيروزي هاي درخشان وارد كنيم و ديدارهاي پيش  رو 
را سرســري بگيريم. بلكه بايد با قدرت ظاهر شويم و 
ســرگروهي را هم به دست بياوريم. به هيچ عنوان اين 
مسابقات تشريفاتي نيست. چون در سيدبندي ها هم 

تأثير مستقيم دارد. 
بهكيروشگفتماندازهوزنخودتحرفبزن

يكي از دوستان من زماني براي كاري به كوالالامپور رفته 
بــود و از قضاي روزگار آنجا مواجه شــده بود با رئيس 
فدراسيون فوتبال كشــور پرتغال، كه از دوستم سؤال 
كرده بود كه آيا با كی روش تمام كرديد؟ كه او گفته بود 
بله! و رئيس فدراسيون گفته بود او يك مربي بسيار خوب 
است اما سرســختي هايي هم دارد و مسائلي دارد كه 
ممكن است آنها شما را آزار بدهد. ما در آن هشت سال 
اين مسائل را ديديم. ادبياتي كه استفاده مي كرد. البته 
من در رابطه با وجهه اجتماعي كی روش صحبت مي كنم 
و كاري به وجهه فني  اش ندارم. به هيچ گرفتن جامعه 
فوتبال، به ويژه كشــوري كه اين همه انسان فرهيخته 
دارد. سرزميني كهن است با انسان هاي نابغه. 
او به دفعات موجب رنجش مردم شــد و 
همواره مدعي بود و از لغات و كلماتي 
استفاده مي كرد كه زيبنده خودش بود. 
به هر حال داستان او تمام شده و رفته. 
يك بار من خودم در جلسه اي كه فكر 
مي كنم تنها باري بود كه او را از نزديك 
ديدم گفتم اين ســبك صحبت كردن 
زيبنده شما نيســت كه مربي رئال مادريد و 
دســتيار فرگوسن بوده  ايد و چندين بار به جام جهاني  
رفته  ايد. من انتظار ديگري از شما داشتم تا به اندازه وزن 
خودتان صحبت كنيد ولي متأسفانه چنين چيزي نبود. 

اسكوچيچماراازمهلكهنجاتداد
حالا در بدترين شرايط ممكن اسكوچيچ تيم ملي را در 
اختيار گرفت. شما يادتان هست ما به بحرين و عراق باخته 

بوديم و شرايط بدي داشتيم. خيلي ها نااميد شده بودند 
كه شايد به جام جهاني  نرويم. نزديك بود در جاي 

بدي حذف شويم كه اصلاً به فوتبال ما نمي خورد 
و ما را در انظار عمومي خدشــه دار مي كرد اما 
اســكوچيچ آمد و در دور برگشــت بحرين 
ميزبان را با ســه گل و عراق ميزبان را با يك 
گل شكست داد تا از آن مهلكه بيرون آمديم 
و در دور دوم كــه هنــوز در جريان اســت 
توانســتيم ســه بازي مانده به پايان دوره 

برگشت جواز صعود بگيريم. 
دنبالتمامشدههانباشيد

چرا ما دنبال نام هاي بزرگ مي گرديم كه ديگر 
كارايي ندارند؟ در همين تيم عراق، ديك ادووكات 

را آوردنــد كه زماني يك مربي مطرح از هلند بود ولي 
آقاي ادووكات ۷۵ ساله نه انگيزه داشت و نه انرژي، فقط 
آمده بود براي دوران بازنشستگي پولي هم در عراق بگيرد 
و طبعاً نتايج بسيار بدي گرفت و يك مربي ديگر آمد و اين 
تيم عراق كه با ما بازي كرد بسيار روان تر و بهتر از دور رفت 
بــازي مي كرد. ما در جام جهاني  قبل هم شــاهد حضور 

مربياني بوديم كه دوران شان سپري شده بود. 
اسكوچيچبداستكهمارابهجامجهانيبرد؟

گاهي شنيده ام كه برخي مي گويند ما بايد با يك مربي 
بزرگ در جام جهاني  شركت كنيم. چرا؟ چرا وقتي ما 
همــه موفقيت هــاي اخيرمان را با اين مربي كســب 
كرده ايم! كسي كه ساكت است، آرام است، زبان خوشي 
دارد، به جامعه رســانه اي و مردم احترام مي گذارد بد 
است؟ حتماً بايد برويم فردي را بياوريم كه اسم بزرگي 
دارد كه چه كار كند؟ كه پول ما را بگيرد و در جام جهاني 
هم نتيجه نگيرد و بگويد من كه مســئوليتي نداشتم! 
اينكه افكار متنوع در فوتبال باشــد به سود همه است. 
اينكه همه بتوانند اظهار نظر كنند به سود همه است و 

اين خيلي خوب است اما بخش هايي از اينها را بايد ناديده 
گرفت چون به زيان فوتبال مان تمام مي شود. 

این قدراینآدمراتحقيرنكنيم
اسكوچيچ كار بسيار بزرگي انجام داد كه در روزهاي اول 
كســي آن را باور نمي كرد. گاهي اوقات برخي حرف ها 
دربــاره او مرا اذيت مي كند. زمانــي كه مي بينم يك 
بزرگواري در ارتباط با او مي گويد »همان مربي كه تيم 
خونه به خونه را در دست داشت«...! چرا تلاش مي كنيد 
يك آدم را تحقير كنيد؟ حتي اگر او را دوســت نداريد 
مي توانيد از ادبيات بهتري درباره  اش استفاده كنيد. در 

پي تحقير اين آدم نباشيد. 
ریسکانتخاباسكوچيچجوابداد

ما كه قدرت پاستوريزه كردن يك جامعه را نداريم ولي بياييم 
يادي كنيم از واقعيت هاي رخ داده، از زماني كه فدراسيون 
فوتبال رئيس نداشت و تيم ملي رها شده بود و آن افرادي 
كه اين مربي را انتخاب كردند. آنها واقعاً زحمت  كشيدند و 
ريســك كردند و ريسك شان هم جواب داد و حالا هم ما از 

خرداد تا امروز در حال مسابقه دادن هستيم. 
تركيبتيممليروبهرويعراقعاقلانهبود

ما در بازي آخر دچار يك سري حوادث بد شديم. افرادي 
مثل نوراللهي، حاج صفي، مجيد حســيني و از طرفي 
باشــگاه زنيت هم آزمون را رها نكــرد و يك مهاجم 
تأثيرگذارمان را به تيم ملي ندادند و آن سرماي تأثيرگذار 

كه تمرينات تيم ملي را تحت تأثير قرار داد، همه و همه 
اثرگذار بود ولي وقتي آرايش تيم ملي را ديديم متوجه 
شديم كه تيم ملي چقدر عاقلانه چيدمان شده است. در 

نهايت هم برنده شديم و كار را تمام كرديم. 
تيم98راباتيممليفعليمقایسهنكنيد

حاج رضايي درباره قياس دو تيم ملي سال 1998 با تيم 
اعزامي به جام جهاني  2022 توضيح داد: اين مقايسه ها 
درست نيست. آن تيم به اين جهت بيشتر به چشم آمد 
كه واقعاً يك ماراتن سخت را پشت  سر گذاشت تا به جام 
جهاني  برســد. تا جايي كه مجلات خارجي به اين تيم 
لقب »داي هارد« دادند يعني »جان سخت.« تيمي كه 
نيمي از كره خاكي را طي كرد تا به جام جهاني  برسد. 
ابتدا مسابقات مقدماتي را انجام داد، بعد به مالزي رفت 
و به ژاپــن در آن بازي 2-3 باخت و بعد آن داســتان 

حماســي در ملبورن اتفاق افتاد و آن وقايع كه در واقع 
شرايط خاصي براي آن بازي ايجاد كرد. آن تيم هم يك 
تيم فوق  العاده بود و اين تيم همه يك تيم خيلي خوب 
است و اين قدر نيروي مستعد دارد كه ما نگراني نداريم. 
بهجايخليلزاده،سياوشوحسينيراداریم

در اين بازي شجاع خليل  زاده را در اختيار نداريم ولي ما 
مجيد حســيني و سياوش يزداني را در اختيار داريم و 
دست اسكوچيچ باز اســت چون اين بازيكنان فاصله 
زيادي با هم ندارند. اينها حاصل چيست؟ حاصل اين 
است كه تيم فوتبال ما در ليگ هاي جهان ديده شده و 
بازيكنان ما به خارج رفته و آموزش هاي بهتري ديدند. 

طارميدرپورتونبودآنگلرانميزد
به نظر من اگر مهدي طارمي در خارج از كشــور و در پورتو 
اين قدر مطرح نبود و اين بازي ها را نمي كرد امكان نداشت 
توان زدن آن گل تك به تك را داشته باشد. زدن گل تك به تك 
كار خيلي ســختي است چون در آن هنگام دروازه كوچك 
مي شود و دروازه بان مي شود غول! چون بيرون مي  آيد و زاويه 
را براي تان تنگ مي كند. از طرفي دو مدافع كناري هم به او 
فشار وارد مي كردند. اين گل ناشي از آن آموزش ها و امكاناتي 

است كه در اختيار مهدي طارمي قرار گرفته. 
چراایرانبااینهمهمشكلرنکاولآسياست؟

نكته مهم در ارتباط با صعود ما اين است كه تيم ملي ما 
در ميانه اين همه گرفتاري كه دو تيم مطرح كشورمان 
را از حضــور در رقابت هاي آســيايي منع مي كنند، 
شــكايت هاي مختلف و ديگر گرفتاري ها مانند اينكه 
مربي پرســپوليس بــه تمرين نمــي رود چون پول 
بازيكنانــش را نداده انــد و نمونه هــاي زيادي كه 
نمي خواهم به آنها ورود كنم، ولي چرا ما در رنك 
آسيا اول هستيم؟ با اين همه بدبختي! با اين 
همه جريمه مالي! چرا ما همچنان در صدر 
تيم هاي فوتبال آســيا هستيم و اين همه 
حرف و حديث پشت  سر ايران مي زنند و 
اين همه تحقيرمــان مي كنند؟ فقط به 
خاطر نيروهاي انســاني است كه داريم. 
چطور ممكن است كه ما دو كشور مبتكر 
تكنولوژي مثل ژاپن و كره جنوبي را پشت 
 ســر مي گذاريم و يا عربستان را با آن همه 
پول هايش پشت  سر مي گذاريم؟ اينها همه به 

خاطر نيرو و استعداد انساني در ايران است. 
عابدزادههاپندبزرگيبهملتدادند

حضور امير عابدزاده يك نوع توارث است اينكه يك سري 
خصلت ها از پدرش به او به ارث رسيده است. البته او در اروپا 
هم خوب كار كرده و تجربه بالايي به دست  آورده و در اين 
هفته ها هم عملكرد خوبي داشته. جا دارد اشاره اي هم به 
پدر ايشــان كنيم. احمدرضا عابدزاده بي شــك بهترين 
دروازه بان تاريخ فوتبال ايران بوده، با اداي احترام به مرحوم 
حجازي كه دروازه بان بزرگي بود اما احمدرضا دروازه باني 
بود كه تاريخ فوتبال ايران به خودش نديده و اين پســر در 
واقع ادامه راه پدرش را طي مي كند. صحنه پاياني بازي هم 
يك اتفاق زيبا و پندآموز بود. اداي احترام به انساني كه شك 
نكنيد براي موفقيت امير زحمات زيادي كشيده ولي شايد 
به چشم نيامده باشد اما در واقع بين خودشان و در پنهان 
خيلي برايش زحمت  كشيده. قدردان پدر و پسر هستيم و 
ان شــا ءا... كه هر دوي آنها در فوتبال حضور داشته باشند. 
احمدرضا هم به فوتبال برگردد و اعتماد به نفسش را به نسل 
جديد منتقل كند. اين اتفاق جالبي بود كه بغض را در گلوي 

همه آنهايي كه پدر هستند، نشاند.

در صورتي  كه نتيجه تست مجدد سردار آزمون منفي باشد و او به اردوي تيم 
ملي ملحق شود، اسكوچيچ، ايران را در بازي با امارات با دو مهاجم به ميدان 
خواهد فرستاد. غيبت سردار آزمون در بازي با عراق به دليل مثبت شدن تست 
اين بازيكن موجب شد اســكوچيچ با وجود حضور كريم انصاري فرد و كاوه 
رضايي در اردوي تيم ملي، ايران را با يك مهاجم به ميدان بفرســتد. گويي 
سرمربي تيم ملي تنها در شــرايطي ايران را با دو مهاجم به مصاف حريفان 
خواهد فرســتاد كه هم مهدي طارمي و هم سردار آزمون در اردوي تيم ملي 
حاضر باشــند.  در گذشته هم غيبت طارمي موجب شده بود اسكوچيچ تيم 
ملي را با يك مهاجم به ميدان بفرستد و از آزمون در نوك خط حمله تيم ملي 
استفاده كند. اين تصميمات اسكوچيچ بدين  معني است كه او تنها با حضور 
سردار و مهدي در نوك خط حمله تيم ملي اعتماد دارد و تنها در اين  صورت 
است كه تيم ملي را با دو مهاجم به ميدان خواهد فرستاد و در غير اين صورت 

ترجيح او بر اين است كه ايران با يك مهاجم برابر حريفان حاضر شود. 
براســاس اعلام مجتبي خورشيدي سرپرست تيم ملي، فدراسيون 
فوتبال پيگير وضعيت سردار آزمون است و اگر نتيجه تست مجدد او منفي 
از آب در  آيد، تلاش خواهد كــرد مقدمات حضور او را در اردوي تيم ملي 
براي بازي با امارات مهيا كند ؛ مسابقه اي كه روز سه شنبه 12 بهمن ساعت 
18 در استاديوم آزادي تهران برگزار خواهد شد. چهارشنبه هفته گذشته 
باشگاه زنيت با ارسال نتيجه تست سردار آزمون براي فدراسيون فوتبال 
ايران اعلام كرد اين مهاجم مبتلا به كرونا شده و نمي تواند اردوي تيم در 
دبي را ترك كرده و به اردوي تيم ملي فوتبال ايران ملحق شود. پيش از اين 
كارشكني باشگاه زنيت عليه سردار و تيم ملي فوتبال ايران مطرح شده بود 
كه اين موضوع واكنش هاي فدراسيون فوتبال را به همراه داشت و حتي در 
اين باره مجتبي خورشيدي، سرپرســت تيم ملي اعلام كرد فدراسيون 

فوتبال با فيفا نامه نگاري كرده است. 

حاج رضايي: طارمي مأمور خدا بود
صعود ايران به جام جهاني  يك فيلم سينمايي بود
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اميكرون دوباره به مجيدي ضربه زد   
        تماشاگران استقلال براي هوادار و پيكان دنبال بليت نباشند 
استقلال در دو بازي پيش  رو هم به احتمال زياد تماشاگر نخواهد داشت. 
از اواخر نيم فصل اول بحث بر سر آن بود كه دور برگشت رقابت هاي ليگ 
برتر با حضور تعداد محدودي تماشاگر در استاديوم ها برگزار مي شود ولي 
شيوع سويه جديد ويروس كرونا كه با نام اميكرون براي تمام دنيا دردسر 
درست كرده اســت، فرهاد مجيدي و شاگردانش را نيز از مشكلات خود 
بي نصيب نگذاشت. چندي قبل ابتلاي تعداد زيادي از بازيكنان استقلال 
به اين نوع از كرونا موجب لغو مسابقات آنها برابر پيكان و هوادار شد و حالا 
هم به خاطر اپيدمي شــدن اميكرون در سراسر كشور و آغاز پيك جديد 
بيماري، برخي از مسئولان ســازمان ليگ به استقلالي ها گفته اند براي 
ديدارهاي اين هفته و هفته آينده مقابل هوادار و پيكان دنبال كسب مجوز 
ورود تماشــاگران خود به استاديوم نباشند چون اولاً بازي ها در ورزشگاه 
آزادي برگزار نمي شود و استقلال مهمان است و در ثاني، به خاطر شيوع 
اين بيماري و قدرت بالاي سرايت آن، بعيد به نظر مي رسد ستاد ملي مبارزه 
با كرونا زير بار صدور مجوز برود. البته اگر شرايط همين طوري جلو برود، 
بعيد اســت حداقل تا ماه آينده بــراي ديدارهاي ليگ برتر مجوز حضور 

تماشاگر داده شود. 
بيرانوند: يك شنبه تست مي دهم، منفي باشد برمي گردم  

گلر سرشناس تيم ملي كشورمان پس از مثبت شدن جواب تست كروناي 
خــود، اردوي تيم ايران در هتل المپيك را ترك كــرد. عليرضا بيرانوند 
دروازه بان خوش اخلاق و شناخته شده تيم ملي كشورمان در گفت وگوي 
كوتاهي با خبرورزشي در اين خصوص اظهار داشت: »قرار است صبح امروز 
)يك شنبه( دوباره تست كرونا بدهم و اين بار اگر جواب آن منفي بود، بار 
ديگر به اردوي تيم ملي بازخواهم گشت اما همه چيز بستگي به تست نهايي 
دارد. جواب اين تســت هم قرار است دوشنبه بيايد.« گفتني است پس از 
مثبت شدن جواب تست كروناي بيرانوند، كاپيتان تيم تراكتور تبريز يعني 

محمدرضا اخباري به تيم ملي دعوت شد. 
ادعاي يك هوادار پرسپوليس: من وزير ورزش را زدم!  

در تجمع ديروز هواداران پرســپوليس مقابل وزارت ورزش و ساختمان 
باشگاه يكي از اين هواداران مدعي شد وزير ورزش را زده است! اين هوادار 
كه پلاكاردي را هم در دســت گرفته بود، مدعي شد به خاطر آنكه وزارت 
ورزش از پرسپوليس حمايت لازم را انجام نمي دهد، حميد سجادي وزير 
ورزش را در ورزشگاه آزادي و هنگام برگزاري بازي تيم هاي ايران و عراق 
كتك زده است. البته اين ادعا از سوي وزارت ورزش تكذيب شده بود و بايد 
ديد واقعاً اتفاقي رخ داده يا نه اما مسلماً هيچ كس برخورد فيزيكي آن هم 
با وزير ورزش را تأييد نمي كند.   هواداران پرسپوليس ديروز در تجمع مقابل 
مجلس و ساختمان باشگاه حرف هاي خود را زدند و شعارهايي را عليه وزير 
ورزش سر دادند اما مسلماً توهين يا برخورد فيزيكي به هيچ عنوان مورد 
تأييد هيچ كس حتي هواداران منطقي پرســپوليس نيست.   البته باز هم 

بايد ديد آيا ادعاي اين هوادار واقعاً صحت دارد يا نه؟
پورتو براي فروش طارمي 60ميليون يورو مي خواهد!  

بعد از انتقال سردار آزمون به لوركوزن حالا همه نگاه ها به مهدي طارمي و 
تيم جديد اوست. طي روزهاي گذشته بحث انتقال احتمالي مهدي طارمي 
به آرسنال مطرح شد و حتي بعضي از اكانت هاي توييتري مرتبط با باشگاه 
انگليسي اعلام كردند آرسنال به شدت مهدي را زير نظر دارد. در اين مورد 
شنيده مي شود باشگاه پورتو براي فروش مهدي  طارمي ۶0 ميليون يورو 
پول خواسته و اگر باشگاه هاي بزرگ اروپايي اين بازيكن مطرح تيم ملي 
ايران را بخواهند بايد چنين مبلغي را به پورتو بدهند و البته با خودم مهدي 
هم به توافق مالي برسند.  در مورد انتقال طارمي گفته مي شود رد پاي يك 
ايجنت معروف ايراني كه در خارج از مرزها فعاليت دارد، ديده مي شود ولي 
در نهايت اين باشگاه پورتو است كه براي ستاره تيم ملي فوتبال ايران تصميم 
مي گيرد چراكه به جز اين فصل، يك فصل ديگر هم با طارمي قرارداد دارد. 
طبعاً درخواست مالي باشگاه پورتو مي تواند باعث عقب نشيني بسياري از 
باشــگاه هاي خواهان او  شود اما در اين مورد بايد صبر كنيم و ببينيم طي 
روزهاي آينده چه اتفاقي رخ مي دهد؟ شــايد هم طارمي با حضور در يك 

تيم بزرگ مثل سردار آزمون همه را غافلگير كند. 

تيــم ملي هندبال ايران كه پيش از اين صعودش را به جام جهاني  قطعي 
كرده بود، ديشب در مرحله نيمه نهايي قهرماني آسيا مقابل تيم قدرتمند 

قطر با حساب 3۴-19 شكست خورد و از صعود به فينال بازماند. 

 شرط مهم اسكوچيچ 
برای تهاجمی تر كردن تيم ملي

اگر سردار بيايد

هندباليست ها از صعود به فينال بازماندند
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